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青春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福、愿你在生日的日子里，充满绿色的畅想，金色的梦幻！以下是为您整理的《英语生日祝福语简短唯美》，希望大家能够喜欢。 >1.英语生日祝福语简短唯美 1、祝你生日快乐...
青春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福、愿你在生日的日子里，充满绿色的畅想，金色的梦幻！以下是为您整理的《英语生日祝福语简短唯美》，希望大家能够喜欢。
>1.英语生日祝福语简短唯美
1、祝你生日快乐，好事多多。愿你抱着平安、拥着健康、揣着幸福、携着快乐、搂着温馨、带着甜蜜、牵着财运、拽着吉祥快乐度过每一天！
A lot of good things, I wish you a happy birthday。 peace be to you hug, cuddle health, with happiness, with happiness, hug warm, with a sweet, took the money and lug auspicious happy every day！
2、蛋糕甜甜，儿女的孝心连连；烛光红红，儿女的情意浓浓；歌声美美，儿女的爱心累累；寿面长长，儿女的祝福绵绵。祝母亲生日快乐！
Sweet cake, sons and daughters of filial piety； Red red candle, childrens affective thick； Children singing meimei, deeply in love； Birthday noodles, long childrens blessing。 Happy birthday to mother！
3、虽是一个小小的问候，但那是我的挂念；虽是一句轻轻的祝福，但那是我的心声；虽是一首心曲，但那系着我俩的友谊，祝你生日快乐！
Although it was a small greeting, but that is my uneasiness； Although it was a gentle blessing, but that is my heart； Although it was a heart melodies, but that with our friendship, I wish you a happy birthday！
4、听着你的情歌，好想呼吸你的未来，看着你的天空，好想游览你的心海，贴着你的期待，好想说出我的爱，宝宝，生日快乐，我爱你。
Listen to your love songs, really want to breathe your future, look you in the sky, the sea, really want to visit your heart with your expectation, really want to say my love, baby, happy birthday, I love you。
5、快乐，年年在倍增，请尽情享受；如意，月月找上门，请不用着急；祝福，天天不重样，今天最是特别：祝你生日快乐，幸福陪伴！
Happy, year after year in the multiplication, please enjoy； Yueyue, seek, please dont try so hard； Wish that every day does not weigh appearance, today is the most special： happy birthday to you, happy to accompany！
6、言语是贫乏的，关怀是真挚的；字符是单调的，祝福是多样的；在你生日到来时，送上我最真挚以及多样的祝福，愿你生日快乐，万事顺利！
Speech is meager, care is sincere； Character is monotonous, the blessing is varied； In your birthday arrives, send you my most sincere and persity of blessing, wish you a happy birthday, everything goes well！
7、一碗长寿面，祝你健康好，两个红鸡蛋，祝你福气多，三盏贺生酒，祝你禄常有，福禄寿全齐，人生又走一步棋，祝你生日快乐，步步好棋。
A bowl of longevity noodles, I wish you good health, two red eggs, I wish you the best blessing, three light He Sheng wine, I wish you a very of fu lu shou full, and move in life, I wish you a happy birthday, every good。
8、烛光交辉映甜蜜，长寿面来缠幸福，红酒醉人心中美，良辰美景庆生日；恭喜，恭喜，又长大一岁，祝你在新的一岁里事事顺利！生日快乐。
Candlelight reflect sweet, longevity noodles to tie up happiness, red drunken people between China and America, its moments of beauty with the； Congratulations, also grew up a year old, I wish in the New Year everything goes well with you！ Happy birthday。
9、去年的盛夏，我们背负锦囊，相聚在陌生的知识天堂；今年的隆冬，我们迎着笑声，围坐在你身旁；借着明月的烁光，轻轻的为你祝愿，祝你生日快乐，开心永远！
Bearing kits, last summer, we meet in strange knowledge paradise； This years winter, we face with laughter, sitting beside you； Through the shuo, the light of the moon, gently as you wish, I wish you a happy birthday, happy forever！
10、摇曳的烛光，点亮你的生日；深情的吟唱，寄予我无限的祝福；漫天的流星，兑现你的每一桩心愿；把蛋糕放在嘴里，笑在脸上，甜在心间。祝你生日快乐！
Flickering candle, light up your birthday； Soulful singing, send to my endless blessings； All over the sky of the meteor, meet your wish each pile； put the cake in his mouth, smile on the face, sweet in the heart。 I wish you a happy birthday！
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1、祝你人比花儿美，生日过的喜洋洋！
I wish you more beautiful than flowers, happy birthday!
2、愿你傻人有傻福，想要的\'都拥有，得不到的都释怀。
Wish you a fool to have happiness, want to have, can not get all release.
3、屋里很黑、没有你的陪伴、我变的好胆小。生日快乐！
The room is very dark, without your company, I become very timid. Happy birthday!
4、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
Congratulations on your birthday! May all this be full of joy and success!
5、愿你从今往后，所遇到的一切，能给你向往热爱的力量。
May everything you encounter from now on can give you the power to yearn for love.
6、祝你永远开心快乐，健康幸福！生日快乐！
I wish you happiness, health and happiness forever! Happy birthday!
7、今年见，明年重见。春色如人面。
See you this year, see you next year. Spring looks like a human face.
8、希望明年的今天，我还能陪你过生日。
I hope I can spend your birthday with you today next year.
9、祝愿你，在这美好的日子里，爱情甜蜜，事事如意。
I wish you, in this beautiful day, love is sweet, everything goes well.
10、流水今日，明月前身，不念不惧，永葆天真。
Water today, the predecessor of the moon, do not read not fear, always keep naive.
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1、Happy birthday to a wonderful person!
——祝一位极帅的人生日快乐！
2、Happy birthday. I hope today treats you well.
——生日快乐，祝你今天过得愉快！
3、Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
——祝你生日快乐，天天快乐！
4、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
——愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
5、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness！
——祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
6、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
——敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
7、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
——愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
8、Congratulations on your birthday. May the coming year be filled with happiness and success.
——愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
9、May your life brighter as each birthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
——愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
10、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
——祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
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1、祝你生日快乐，我祝你一切顺利，利润丰厚，来吧！Happy birthday to you， I wish you a smooth and profitable .Come on！
2、亲爱的自己，快乐，开朗，坚强，温暖，这些都与性格无关。Dear myself， to be happy， to be cheerful， to be tough and warm， which hasnothing to do with character.
3、愿自己一生幸福，一生被爱，想要的拥有，得不到的都释怀。I would like to live a happy life， a life of love， want to have， can not get all over.
4、生日快乐祝自己！希望自己越来越好！所有的理想如约而至！Happy birthday to myself！ I hope I am getting better and better！ All ideals come as promised！
5、在这个特别的日子里，我希望生活越来越美好，让美丽和奔放永远陪伴着我。On this special day， I wish life more and more beautiful， so that beautifuland unrestrained always accompany.
6、希望以后的日子里 眼里是阳光 笑里是坦荡。Hope that in the days to come， the sun is in your eyes and the magnanimous in your smile.
7、祝你昨天生日快乐！ 许个愿吧！Happy Birthday to Yesterday！ Accept a wish！
8、祝自己生日快乐！有心的人不需要自己去提醒不是嘛！Happy birthday to myself！ People with intentions don\'t need to remind themselves， do they?
9、人生苦短，别对自己吝啬一句祝福，对着天空大喊：祝我生日快乐！Life is short. Don\'t be stingy about wishing yourself a happy birthday and shouting to the sky.
10、祝自己19岁生日快乐，希望自己天天开心学业有成。I wish myself a happy 19th birthday and hope that I will be happy and successful in my studies every day.
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1、祝福你的人生永远灿烂，这是真心的祈祷。
Wish you a bright life forever. This is a sincere prayer.
2、愿你遇良人，予你欢喜城，长歌暖浮生。
May you meet a loved one and give you a happy city and a long song to warm your life.
3、愿您生日快乐，天天愉快，永远欢乐！
Wish you a happy birthday, every day and always!
4、愿你的生日伴随着幸福与喜悦，从日出到日落。
May your birthday be accompanied by happiness and joy, from sunrise to sunset.
5、祝你：发财势头如快马加鞭，一日千里。
I wish you: the momentum of wealth, such as the galloping horse, a thousand miles a day.
6、你是会发光的星球，是我内心的骄傲和挚爱。
You are a shining planet, the pride and love of my heart.
7、祝亲朋好友，身体健康，万事如意。
I wish you good health and good luck.
8、愿所有的欢乐都陪伴着你，仰首是春，俯首是秋。
May all the joy accompany you, look up is spring, bow is autumn.
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy today\'s joy and have a happy birthday!
10、祝你生日快乐，年年有今朝，岁岁都健康。
I wish you a happy birthday, every year and every year.
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